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UCHWAŁA NR .................... 

RADY MIASTA MARKI 

z dnia .................... 2023 r. 

w sprawie uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia wniosku z dnia 01 marca 
2023 roku Radnego Miasta Marki w przedmiocie potrzeby przeprowadzenia konsultacji 

społecznych w zakresie planowanej przebudowy ulicy Ząbkowskiej w Markach 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 i art. 18b ust. 1 w zw. z art. 7 ust. 1 pkt 2 i pkt 14 ustawy 
z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023 r. poz. 40) oraz 
art. 243 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 roku – Kodeks postępowania administracyjnego 
(Dz. U. z 2022 r. poz.  1855, poz. 2000 i poz. 2185), uchwala się co następuje: 

§ 1. 1. Rada Miasta Marki uznaje się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia wniosku 
z dnia 01 marca 2023 roku Radnego Miasta Marki w przedmiocie potrzeby przeprowadzenia 
konsultacji społecznych w zakresie planowanej przebudowy ulicy Ząbkowskiej w Markach. 

2. Szczegółowe wyjaśnienie stanowiska, o którym mowa w ust. 1, zawiera uzasadnienie 
do uchwały. 

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącą Rady do przekazania wniosku, o którym mowa w § 
1 ust. 1, do organu właściwego do jego rozpatrzenia, to jest Burmistrza Miasta Marki oraz do 
poinformowania Wnioskodawcy o niniejszej uchwale wraz z informacją, o której mowa 
w art. 13 ust. 1 i 2 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 
27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 
osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 
95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) (Dz. Urz. UE L 119 z 04.05.2016, str. 
1, z późn. zm.). 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
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Uzasadnienie 

W dniu 01 marca 2023 roku wpłynął do Rady Miasta Marki wniosek Radnego Pana 
Michała Jarocha działającego w imieniu mieszkańców ulicy Ząbkowskiej w Markach 
w przedmiocie potrzeby przeprowadzenia konsultacji społecznych w zakresie planowanej 
przebudowy ulicy Ząbkowskiej w Markach. We wniosku Radny wskazał, że „W związku 
z ogłoszeniem przetargu pt. Rozbudowa drogi gminnej ul. Ząbkowskiej w m. Marki na 
odcinku od ul. Fabrycznej do granicy miasta Marki w formule zaprojektuj i wybuduj, 
Postępowanie Nr Z60/39849, znak sprawy WPZ.271.10.2023, z dnia 22.02.2023 r., (…)”  
”(…) wskazane, było przed podjęciem kroków związanych z rozpoczęciem inwestycji 
przedstawienie założeń mieszkańcom bezpośrednio zainteresowanym tym 
przedsięwzięciem i wypracowanie wspólnego rozwiązania biorącego pod uwagę potrzeby 
i oczekiwania obu stron”. W opinii Wnioskodawcy przeprowadzenie konsultacji 
społecznych w celu wypracowania optymalnego rozwiązania z punktu widzenia 
mieszkańców ulicy Ząbkowskiej, jak i Urzędu Miasta spowoduje, „(…) że będzie „Wilk syty 
i owca cała”, zanim zostaną podjęte dalsze działania związane z realizacją ww. 
inwestycji”. 

 Wnioskodawca wskazuje, że zarówno On, jak i mieszkańcy przedmiotowej ulicy 
popierają zaplanowaną inwestycję, ale cyt.: „jednocześnie, z dużym niepokojem 
obserwuję działania miasta, które w opinii zarówno mojej, jak i mieszkańców nie biorą pod 
uwagę wszystkich potrzeb mieszkańców, czego przykładem był brak konsultacji 
społecznych związanych z planowanym przedsięwzięciem, (…)” 

 Członkowie Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Miasta Marki rozumieją obawy 
i wątpliwości Mieszkańców do inwestycji, jednak przedmiotowy wniosek może 
rozpatrywać jedynie organ wykonawczy. Warto w tym miejscu nadmienić, że 
Wnioskodawca skierował ten wniosek również do Burmistrza Miasta Marki co wskazuje, 
że brał pod uwagę, że Rada Miasta Marki nie jest organem właściwym do rozpatrzenia 
wniosku. 

Warto w tym miejscu wskazać, że miasto w ostatnich latach rozwija się bardzo 
intensywnie, przybywa mieszkańców, powstaje bardzo dużo nowych budynków 
mieszkalnych.. W związku z tym konieczna jest poprawa infrastruktury ciągów 
komunikacyjnych, mając na uwadze bezpieczeństwo mieszkańców oraz konieczność 
rozwoju komunikacji lokalnej. Dlatego planując i projektując mareckie ulice, trzeba je 
przygotowywać do uruchomienia w przyszłości kolejnych lokalnych linii autobusowych, 
a to wszystko wpisuje się w planowaną inwestycję. 

Ponieważ wniosek dotyczy działań na drodze gminnej, zgodnie z art. 7 ust. 1 pkt 2 i 14 
ustawy o samorządzie gminnym oraz art. 19 ust. 2 pkt 4) ustawy z dnia 21 marca 1985 r. 
o drogach publicznych (Dz. U. z 2022 r. poz. 1693 z późn. zm.) organem wyłącznie 
właściwym do jego rozpatrzenia jest zarządca tej drogi, a więc Burmistrz Miasta Marki 
jako organ wykonawczy. 

Z uwagi na art. 243 Kodeksu postępowania administracyjnego oraz §2 Rozporządzenia 
Rady Ministrów z dnia 8 stycznia 2002 r. w sprawie organizacji przyjmowania 
i rozpatrywania skarg i wniosków (Dz.U. z 2002.5.46), Rada Miasta Marki, mimo, że jest 
organem niewłaściwym do podjęcia decyzji w sprawie omawianego wniosku, zgodnie 
z przepisami prawa ma obowiązek podjęcia przedmiotowej uchwały i uznać się za organ 
niewłaściwy do jej rozpatrzenia oraz przekazać wniosek organowi wykonawczemu według 
jego kompetencji, co niniejszym czyni. 
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